
雨花区FedEx快递运费超值 长沙雨花区FedEx快递优惠多多

产品名称 雨花区FedEx快递运费超值
长沙雨花区FedEx快递优惠多多

公司名称 安徽敦航国际货运代理有限公司

价格 21.00/千克

规格参数 品牌:FedEx国际快递
运输方式:国际快递，空运，海运，国际陆运，
铁路运输
类型:文件，包裹，机械配件，食品，化工品等

公司地址 安徽省合肥市肥西县桃花镇香蒲路安徽永凯工贸
有限责任公司研发中心1栋202（注册地址）

联系电话 18709841751 18709841751

产品详情

雨花区FedEx快递运费超值 长沙雨花区FedEx快递优惠多多 雨花区FedEx快递公司 雨花区FedEx快递网
点 雨花区FedEx快递地址 雨花区FedEx快递电话

FedEx$价格: 21KG-99KG价格有优势小货PAK2.5KG内，能装进FED小袋子里不算体积时效:
正常时效的话， 2-4个工作日可送达全球。★★优势区域:在东南亚很有实力，美洲和欧洲的价格较有竞
争力，其他地区较贵。不过国际快递都有一个共同的缺点:$价格较其他国际快递贵，体积大重量轻的不
适合，对托运物品限制严格，不能寄带有液体、粉末、食品、电池、光碟的包裹。

总结:中国-北美，UPS 比DHL便宜。UPS发大货有优势，DHL小包在价格和时效上都有优势。DHL发小货
有优势，HKDHL节假日旺季排仓的时候建议切换FED走，非洲DHL要比UPS价格要好一些 。

“It takes the combined efforts of families, schools and society to advocate for and protect children’s safety and
health,” said Eddy Chan, senior vice president of FedEx Express and president of FedEx China. “As an integral part
of FedEx Cares, the AnQ Awakening Cloud Classroom innovatively adopts an internet-based joint CSR model,
which mobilizes FedEx volunteers in various cities in China, but motivates the collective forces from enterprises,
philanthropic organizations and communities. In this way, AnQ Awakening establishes a sound public welfare
ecosystem that effectively helps children identify dangers and avoid risks. We welcome more like-minded individuals
and organizations to join us to help children improve safety knowledge and skills as well as adopt a sustainable
mindset.”



“The AnQ Awakening Cloud Classroom was created with strong support from FedEx to advocate for child health
and safety under the new normal,” said Xiulan Tang, head of Tongdao. “Using flexible formats, the classes aim to
improve children’s safety and health awareness in a wider range. We hope to encourage more children and their
parents to join us in order to awaken and enhance their safety consciousness and correct unsafe behaviors.”

Through community engagement and volunteer services such as the AnQ Awakening Cloud Classroom, FedEx
continues to create a positive impact in the communities where the company operates, and ultimately achieve its goal
set by FedEx Cares 50 by 50 — to deliver hope, change and new possibilities to 50 million people around the world by
the company’s 50th anniversary in 2023.
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